



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Troisième année - No. 13
Third year

30 Avri 1906
Apr 30

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montreal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"

City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

GAZ ET ELECTRICITÉ

Rapport de la Commission des Incendies et de l'Eclairage recommandant une prolongation, à certaines conditions, du contrat de la Cie "Montreal Light, Heat & Power."

[PUBLIÉ PAR ORDRE DU CONSEIL]

A LA VILLE DE MONTREAL,

La Commission des Incendies et de l'Eclairage a l'honneur de faire rapport:

Que, conformément à une résolution du Conseil en date du 9 avril courant une sous-commission, nommée par la Commission des Incendies et de l'Eclairage, a eu une entrevue avec le président et les représentants de la compagnie "The Montreal Light, Heat & Power"; et nous recommandons respectueusement que le Conseil accorde une extension de contrat pour l'approvisionnement du gaz (et de l'électricité) pour une période de 15 ans, à compter du 1er mai 1910, et ce aux conditions suivantes, savoir:

GAZ

- (1) Le gaz à être fourni devra avoir une puissance illuminative d'au moins 21 bougies au brûleur.
- (2) Le prix des réverbères sera de \$17.00 chaque par année aux mêmes conditions que le présent contrat où à un prix alternatif de 60 cts par 1,000 pieds cubes; dans ce dernier cas, la Ville devra voir à l'entretien de l'éclairage et à allumer et éteindre lesdites lampes.
- (3) La pression minimum dans aucune des conduites à gaz ne devra en aucun temps avoir moins de deux pouces.
- (4) Les prix du gaz, par 1,000 pieds cubes, devront être comme suit:

	Eclairage.	Cuisine.	Pour le chauffage et fins de fabrication et pouvoir.
1er mai 1906 . . .	\$1.10	\$1.00	.60
1er mai 1907 . . .	1.05	.95	.60
1er mai 1908 . . .	1.00	.90	.60
1er mai 190995	.85	.60

(Il sera de plus payé 3% tous les six mois sur le montant des recettes brutes réalisées dans la Ville de Montréal. Le loyer des compteurs sera le même qu'actuellement. Les consommateurs ayant le droit d'acheter leurs compteurs.)

(5) A partir du 1er mai 1910 les prix du gaz pour l'éclairage et la cuisine seront de 80 cts par 1,000 pieds cubes, avec un compteur seulement, et au prix de 60 cts pour le chauffage et les fins de fabrication et de pouvoir.

(6) La Compagnie devra payer à la Ville, tous les six mois, 3% sur le montant de ses recettes brutes réalisées sur le gaz dans la Ville de Montréal, à partir du 1er mai 1910.

GAS AND ELECTRICITY.

Report from the Fire and Light Committee recommending that a extension of contract be granted to the "Montreal Light, Heat & Power Co. on certain conditions.

[PUBLISHED BY ORDER OF THE CITY COUNCIL.]

TO THE CITY OF MONTREAL,

The Fire and Light Committee respectfully report:

That in conformity with the resolution of Council, dated April 9th inst., a sub-committee, appointed by the Fire and Light Committee, interviewed the president and officials of the Montreal Light, Heat & Power Co., and we now respectfully beg to recommend that the Council do grant an extension of contract for the supply of gas (and electricity) for a period of fifteen years (15) from May 1st 1910, based on the following conditions, viz:

GAS.

- (1) The gas to be supplied to be of 21 candle power at the burner.
- (2) Public lamps to be computed at \$17.00 each per annum, under the same conditions as at present, or at an alternative price of 60 cts per 1,000 cubic ft. in this case the City to look after the maintenance, lighting and extinguishing of said lamps.
- (3) The minimum pressure of the gas not to be less than two (2) inches in any of the mains.
- (4) The price of gas per 1,000 cubic feet to be as follows:

	Lighting.	Cooking.	Heating and Manufacturing purposes & power.
1st May 1906 . . .	\$1.10	\$1.00	.60
1st May 1907 . . .	1.05	.95	.60
1st May 1908 . . .	1.00	.90	.60
1st May 190995	.85	.60

(With 3% payable semi-annually to the City on gross earnings. The rentals of the meters to remain as fixed at present. The consumers to have the right to purchase their own meters.)

(5) From May 1st 1910 the price of gas for lighting and cooking to be 80 cts per 1,000 cubic feet, only one meter to be used; and 60 cts for heating, manufacturing and power purposes.

(6) The Company shall pay to the City, every six months, 3% on its gross earnings from the supply of gas within the limits of the City, from the 1st of May 1910.